
Rok s rokem se sešel a opět tu máme vánoční čas. Na našem náměstí se rozzářil vánoční 
strom, který slavnostně rozsvítili naši malí občánci a ukázali nám, jak rádi mají své město. 
S elánem a láskou jim vlastní, připravili pro všechny z nás krásnou předvánoční atmosféru 
při rozsvěcení stromu. Viděl jsem v jejich očích úžas, nadšení, touhu a očekávání.

Dokažme i my dospělí připravit svým malým capartům a rodinám, období plné lásky a 
něhy, dny splněných přání a tužeb. Vytvořme jim pohodu, na kterou budou i po letech 
s láskou a nadšením vzpomínat.

Krásné vzpomínky jsou největším bohatstvím, které nám život dává, nejdou koupit, 
musí se prožít a nikdo nám je nevezme. Jsou pro nás zdrojem energie v dobách, kdy je nám 
nejhůře.

Pomáhají nám přežít ty nejtěžší chvíle, které nám život může přinést.

Přeji Vám všem abyste měli teplý domov, vonící cukrovím, aby Vám svítila šťastná 
hvězda nejen na obloze, ale i na Vašem vánočním stromě. Aby oči Vašich dětí, partnerů a 
rodičů zářily štěstím a pohodou. Rozdávejte lásku, něhu a úctu, bojujte za ni a braňte ji. 
Nic sice nestojí , ale je tím nejcennějším co kromě zdraví máme.

Využijte letošních dlouhých Vánočních svátků k načerpání 
nových sil, k pohodovým posezením s rodinou a přáteli 
v příjemném rozhovoru. Nechte se unášet vánočním atmosférou, 
vonící jehličím, vanilkou a vším co k tomuto času patří.

Uplynulý rok nebyl pro naše město jednoduchý a ani příští 
nebude. Máme zde velkou akci, která je spojena s nepořádkem na 
chodnících a vozovkách a s omezením pohody nás všech. Navíc 
její výsledek nebude viditelný, ale objeví se na stavu naší 
přírody, kterou tím ochrání před další devastací, naše 
řeka bude čistější. Prosím Vás o shovívavost. Město, ač 
není investorem, se snaží minimalizovat dopady na Vás 
občany.

Snad bude záplatou na tuto nepohodu nově 
otevřené kulturní zázemí v bývalém kině, které má 
sloužit nám všem k zábavě, posezení i poučení. 

Přeji Vám abyste prožili krásný vánoční čas a 
důstojně a zvesela oslavili příchod Nového roku. 
Abyste měli šťastnou volbu při plánování svých 
nových cílů, vytrvalost je plnit a odvahu snášet 
věci, které nelze ovlivnit. 

 Hodně zdraví a úspěchu v Novém roce 
  Vám všem přeje Váš starosta 

Vážení občané, občanky a občánci,



Krátce z města
§Rada města pověřila odbor výstavby 
a životního prostředí, aby nechala 
zpracovat studii ozelenění bene-
šovského sídliště. Rozhodla se tak 
z důvodu množících se žádostí občanů 
na kácení stromů před nebo za 
paneláky. V poslední době tak padlo 
několik stromů před domy č. p. 656 
661 ,  kdy  uváděnými  důvody  
k pokácení byla jednak alergie obyvatel 
na pyly z břízy, zastínění objektu a také 
odpad z dřevin znečišťující byty 
v okolí. 

Ve městě přibude další bankomat. 
Zaradovat se mohou ti, kteří jsou 
majiteli účtu u GE Money Bank a. s. 
Peněžní bankomat bude umístěn ve 
výkladci prodejny Sokolovská 109.

 Rada města schválila poskytnout 
příspěvek ve výši 20 tisíc korun na 
financování zubní pohotovosti  
v Děčíně, kterou využívají i naši 
o b č a n é .  J d e  o  č á s t k u  s p í š e  
symbolickou,  celkové náklady 
převyšují 700 tisíc korun ročně.

Znáte výsledky voleb do školské rady 
pro období 2008 - 2011 byli zvoleni 
jako zákonní zástupci žáků: Olga 
Kalabisován, Jitka Antonišinová          
a  Luboš  F r i č .  J ako  zás tupc i  
p e d a g o g i c k ý c h  p r a c o v n í k ů :            
Mgr. Miroslava Šmídová, Mgr. Martina 
Rejmanová a Eva Fofoňková. Členy 
školské rady pro období 2008 2011 byli 
jmenováni jako zástupci zřizovatele: 
Radek Lekner, Zdena Čvančarová        
a Lenka Sluková.

Zateplení školní jídelny a praktické 
školy je dokončeno. Firma Elecom 
provedla zateplení odvodového pláště, 
výměnu oken, výměnu a rekonstrukci 
otopné soustavy, zateplení stropu        
v 1. NP a zateplení střechy. Všechny 
práce proběhly dle plánu smlouvy        
o dílo. 

§

§

§

§

Ukradl dřevo připravené k prodeji kosu zn. STIHL s příslušenstvím a plastový 
Neznámý pachatel v době od 09. 11. kanystr. Tímto svým jednáním způsobil 

2008, 15.00 hod. do 11. 11. 2008, 14.00 hod. Českému svazu zahrádkářů škodu ve výši 
odcizil z odstavné plochy při hlavní 1.750,- Kč. Po pachateli policie pátrá.
komunikaci vedoucí do obce Blankartice 70 

Ukradl telefonní automatks výřezů smrkové kulatiny, celkem 
Neznámý pachatel v době od 16. 11. 12,60m3 dřeva, která byla připravena          

2008 00.00 hodin do 16. 11. 2008 11.00 k prodeji. NP tímto poškozenému způsobil 
hodin, odcizil v obci Malá Veleň - Jedlka      škodu ve výši 10.000,- Kč. Po pachateli 
u domu čp. 30, telefonní automat, čímž policie pátrá.
poškozenému Telefonica O2 ČR a.s. 

V Tescu ukradl lanýžové figurky způsobil škodu ve výši 11.200,-Kč.          
Podezřelý M. J. 1973 dne 15. 11. 2008    Po pachateli policie pátrá. 

v době kolem 12.30 hodin, odcizil v OD 
Z garáže si odnesl rádio, akumulátor         Tesco Stores v Benešově nad Ploučnicí      

a trojúhelník15 kusů balení lanýžových mléčných 
Neznámý pachatel provedl v době od    figurek zn. Orion, kdy proběhl okolo 

20. 11. 2008 do 21. 11. 2008 vloupání do pokladen bez zaplacení a z místa odjel 
řadové garáže v Benešově nad Ploučnicí za vozidlem. Tímto poškozenému způsobil 
S í d l i š t ě m ,  z e  k t e r é  o d c i z i l  z e  škodu ve výši 1.233,- Kč. Vzhledem           
zaparkovaného, neuzamčeného vozidla k tomu, že podezřelý byl v uplynulých třech 
autorádio s CD přehrávačem, akumulátor    l e t ech  pravomocně  odsouzen  za  
a výstražný trojúhelník. Poškozenému tak majetkovou tr. činnost, bylo mu policisty 
způsobil celkovou škodu ve výši 4.300,- OOP Benešov nad Ploučnicí dne 18. 11. 
Kč. Po pachateli policie pátrá.2008 sděleno podezření ze spáchání tr. činu 

krádeže dle 247/1e) TZ.
Neplatí výživné na své dvě dcery
Podezřelý M. M. 1971 si neplní svou Kradl v zahrádkářské kolonii

vyživovací povinnost na své dvě dcery, jak Neznámý pachatel v době od 11:00 
mu bylo uloženo rozsudkem OS v Praze, hodin, dne 6. 11. 2008 do 12:00 hodin, dne 
kdy do současné doby tak na výživném 16. 11. 2008, provedl vloupání do dřevěné 
dluží částku 26.000,- Kč.kůlny v zahrádkářské kolonii v Benešově 

nad Ploučnicí, odkud odcizil motorovou 

Kanalizace: Prosíme o trpělivost
O trpělivost v souvislosti s rekonstrukcí kompletní. „Jsou to například ulice Nerudova 

kanalizace prosí benešovská radnice všechny a Čapkova a to i s přívody k jednotlivým 
své občany. „Každý jistě chápe, že tak velká objektům. Tyto ulice jsou připraveny 
akce s sebou vždy nese problémy a jejich k celopotahu. Dočkají se ho ještě do konce 
řešení není vždy jednoduchou záležitostí. tohoto roku. Původně se zde s celopotahy 
Pravidelně se účastníme kontrolních dnů       nepočítalo, ale v důsledku prací došlo 
a snažíme se též řešit stížnosti a připomínky k větším defektům vozovky, proto se město 
občanů. Nejvíce připomínek se týká špatné rozhodlo kompletní potah dofinancovat. 
průjezdnosti města, hustoty provozu, výmolů Zcela jistě bude tento krok dobrou investicí, 
a výtluků,“ uvedl benešovský starosta Karel ulice tak po dlouhých letech dostanou 
Vrbický. V souvislosti s těmito stížnostmi již pořádný kabát i s upravenými chodníky,“ 
město podniklo patřičné kroky. Dočtete se     vysvětlil starosta.
o nic v dalších článcích na stránkách Ulice děčínská by se do původního stavu 
prosincových Benešovských novin. měla vrátit do května příštího roku. 

Odkanalizování města postupuje sice      (ah) 
pomalu, ale v některých ulicích už jsou práce 

Město požádalo o odklonění nákladní dopravy
O odklonění těžké nákladní dopravy již špatnou situaci jen výrazně zhoršuje.      

z města v těchto dnech požádala Odbor „V tomto směru, zda by nám nepomohli         
dopravy a silničního hospodaření Krajského s řešením dopravní situace v našem městě, 
úřadu Ústeckého kraje benešovská radnice. jsme požádali o pomoc i děčínský dopravní 
Důvody, proč o omezení provozu žádá, jsou inspektorát. Spojnice mezi Děčínem              
hned dva. „Páteřní komunikace silnice  a  Č e sk ou   Lí po u je velmi frekventovaná, 
2. třídy 2/262 prochází hustou zástavbou odklon by byl možný pouze přes Českou 
rodinných a obytných domů a v poslední době Kamenici. Bylo nám však odpovězeno,         
se stále častěji množí stížnosti vlastníků že i v tomto směru už je dnes provoz tak 
nemovitostí na nadměrný hluk, ale i na velké hustý, že nejspíš nebude naší žádosti 
otřesy,“ vysvětlil starosta města Karel vyhověno, neboť odklon by nadměrně zatížil 
Vrbický. Druhým důvodem je právě právě Českou Kamenici,“ podotkl starosta. 
probíhající rekonstrukce kanalizace města. Není však všem dnům konec, další možnosti 
Pohyb nákladních aut po rozkopaném městě se ještě konzultují.

    (ah)
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Z bloku Policie ČR

Městská policie 
775 088 156
775 077 156

Prosíme řidiče o uvážlivé odstavování 
motorových vozidel při parkování s ohledem 
na zimní údržbu vozovek. V některých ulicích 
není možno díky nezodpovědnému přístupu 
některých řidičů zajistit průjezdnost techniky 
při plužení sněhu. Jedná se především o tyto 
ulice: Žižkova, Sokolský Vrch, Sídliště, 
Táborský Vrch, Pod Táborským Vrchem, Pod 
Vyhlídkou, k firmě Bronswerk  u koupaliště. 
Děkujeme!

Zimní parkování
v ulicích města



Děti od kostela a ty Vážená pubertačko,
Cením si toho, že se dovedeš ozvat a napsat klidu zdevastovat tak , že se stala místem 

Bohužel je naše město malé a nemá mi, že ti je vlastní zájem o děti od kostela,    o dstrašujícím a ne místem lákajícím 
dostatek f inančních prostředků na že se jich dovedeš zastat a být jejich mluvčím. k odpočinku. 

  Bohužel jste si toto místo znečišťovali i vy vybudování umělých povrchů na těchto Co mne však mrzí je, že neuvedeš své jméno, 
sami. Tvé odůvodnění, proč odhazuješ kolem hřištích. Tím, že jsou hřiště veřejně přístupná, raději bych tě jim oslovil.
sebe odpadky - jelikož není v dohledu koš   d á v á me Vám důvěru, že je budete používat ke 

Váš oblíbený kout u kostela jsme osadili - nemohu přijmout bez připomínky. Také hraní a budete je i pomáhat udržovat v čistotě.
lavičkami a tabulí pro malé děti, v dobré víře, doma vyhodíš papír od čehokoliv v obýváku 

Není však jen hřiště u hřbitova, takových je že zde vytvoříme příjemné místo k posezení   pod stůl jenom proto, že odpadkový koš není 
několik - hřiště za školou, na sídlišti,            a odpočinku, jak pro malé tak pro starší v dohledu a je až v kuchyni?
na Táborském vrchu . Máte fotbalové hřiště    občany. Bohužel však si toho někteří naši 

Tento problém se vyskytuje v celém našem u nádraží, tenisové kurty tamtéž. Jinak máte občané málo vážili a postupně ho 
městě. Nikomu není zatěžko nést v tašce   m o žn o st chodit do školní tělocvičny či na zdevastovali.
či kapse váhu občerstvení včetně obalu,  S o k ol sk ý vrch .Ve městě je možnost cvičení 

Nesouhlasím s Tvým tvrzením, že lavičky do chvíle, kdy obsah zkonzumuje. Pak ho s hudbou, horolezecký oddíl, oddíl kopané, 
byly v pořádku před jejich odstraněním  m u sí  dě j s e  co  děj odhodit. Několika gramový oddíl tenisu, cyklistický oddíl, oddíl florbalu, 
a po Vaší opravě. Osobně jsem se přesvědčil, obal je pro něj k neunesení. Místo aby ho šipkařský oddíl a cvičení kalanetiky , cvičení 
že tomu tak nebylo. Byly záměrně poškozeny stejným způsobem, jako ho přinesl, odnesl   j ó g y a cvičení rodičů s dětmi. A to neuvádím 
a ne opotřebovány. Stejně tak tabule, která a hodil do nejbližší nádoby k tomu určené, kolik možností ti nabízí v letním období areál 
měla sloužit těm nejmenším, byla záměrně která sice není v dohledu, ale jistě jich cestou koupaliště včetně pěkného a pohodového 
zničena a musela by být nahrazena novou. domů několik najde, v krajním případě má posezení u restaurace Gorila.
Okolí místa, které mělo sloužit k odpočinku, Myslíš, že si nemáš z čeho vybrat? každý u domu odpadovou nádobu a doma 
se podobalo smetišti. Bylo několikrát  Porozhlédni se po okolních vesnicích           odpadkový koš. Bohužel se podobně 
uklizeno a přesto se opět dostalo do žalost- či městech, mají tolik možností jako ty?chováme i v naši přírodě a v okolí našeho 
ného stavu. města. 

 Věřím, že najdete cestu i do nově Vídám Vás, jakým způsobem sedáte   P o ku d  se  tuto jednoduchou věc nenaučíme 
otevřeného městského kulturního zařízení na lavičky. Jak mají sloužit lavičky lidem činit všichni a automaticky, budou stále 
v budově bývalého kina, kde můžete v teple   k sezení, když někteří z Vás používají část problémy.
a příjemném prostředí posedět u pěkného lavičky, určenou k sezení jako podložku pro 

 Dál bych se rád zabýval tvou připomínkou filmu.nohy a opěradlo jako sedadlo? Takto
ke sportovištím našem městě. Pokud nevíš samozřejmě může dojít k jejich ušpinění, 
kam jít, připomínám, že není jen hřiště na polámání a narušení stability . Nabízím ti , pokud máš nějaký nový návrh, 
basketbal a míčové hry u hřbitova. Zdá se ti přijď za mnou se svými kamarády a zkusíme 

 najít nějaké řešení.Jelikož se jedná o okolí patřící k církevní zarostlé trávou, není snad problém, aby          
památce a s ohledem na neustávající stížnosti i mládež také přiložila ruku k dílu a travičku 
občanů v okolí bydlících, bylo rozhodnuto,   vytrhala, když Vám město za nemalé peníze Těším se nejen na tvou návštěvu, ale na 
že se zde nebude žádný odpočinkový kout tyto plochy ke hraní vytvořilo. Nikoho to každého, kdo má dobré nápady či obdobná 
obnovovat a nebude se dávat tak prostor nebude nic stát a vy si budete hrát tam, kde      trápení   Starosta města Karel Vrbický
vandalům, kteří si zde vybíjeli svou i sami přiložíte ruku k dílu. Budete to dělat 
nevyčerpatelnou energii a dokázali tuto oázu přeci především pro sebe.
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Vzhledem k tomu, že před 1. Lednem roku 
2009 nebude schválen rozpočet obce na rok 
2009, jak ukládá zákon č. 250/2000 Sb. 13,    
je třeba schválit rozpočtové provizorium na   
1. čtvrtletí 2009, přičemž měsíční výše výdajů 
i příjmů vychází ze skutečnosti roku 2008.

Výdaje:
leden  4 927 000,-- Kč
únor  4 927 000,-- Kč
březen                 4 927 000,-- Kč

Příjmy:
leden  4 729 000,-- Kč
únor  4 729 000,-- Kč
březen  4 729 000,-- Kč

V době platnosti rozpočtového provizoria 
nesmí být zahajovány žádné nové investiční 
akce, jejich příprava však bude pokračovat 
v plánovaném rozsahu.

V období rozpočtového provizoria obec 
hradí jenom nejnutnější výdaje zabezpečující 
provoz obecního úřadu a obce, přičemž dbá 
na hospodárnost a efektivní vynakládání 
rozpočtových prostředků. Hradí závazky 
vyplývající z již uzavřených smluv.

Hospodaření příspěvkových organizací se 
rovněž řídí rozpočtovým provizoriem.

Zastupitelstvo schválilo 
rozpočtové provizoriumO okamžité provedení státního dozoru   k   v áž n ým závadám stavu pozemní  

a dohlídky stavu komunikace ul. Děčínská, komunikace, které bezprostředně ohrožují 
kde nyní probíhají výkopové práce na nejen uživatele komunikace, ale i chodce       
centrálním odkanalizování města, žádá a vlastníky přilehlých nemovitostí a proto by 
benešovská radnice. Žádost odešla na se tím na základě vydaného rozhodnutí měl 
oddělení dopravy děčínského magistrátu, magistrát zabývat. Očekáváme bezprostřední 
který pro tuto akci v červenci tohoto roku reakci na současný stav,“ vysvětlil starosta 
vydal rozhodnutí o Zvláštním užívání Karel Vrbický. 

    (ah)komunikace. „Při odkanalizování dochází 

Město žádá magistrát o státní dozor

1000,- Kč - p. Šumová – dobročinná akce   1 00 0 ,-  K č - Medvědí stezka.
s K. Fialovou. 5000,- Kč - dětský den – město.
 8000,- Kč - svaz včelařů – činnost. 37000,- Kč - Svatováclavský jarmark.
30000,- Kč - SDH. 5000,- Kč - zámek – koncerty.
12900,- Kč - repro souprava. 5000,- Kč - Benešovský medvěd – nohejbal.
5000,- Kč - svaz chovatelů – činnost. 5000,- Kč - Den úcty ke stáří.
9000,- Kč - účast dětí ZŠ – Detektiv Packal - 5000,- Kč - Mikulášská besídka.
Mgr. Šmídová). 5000,- Kč - divadlo – město.
4000,- Kč - kurz malby – Mgr. Tesarčíková. 12000,- Kč - adventní koncerty.
15000,-Kč - kurz keramiky - Mgr. Tesarčíková. 5000,- Kč - Svaz postižených civilizačními 
8000,- Kč - šipkaři – činnost. chorobami.
25000,- Kč - dětské atrakce. 1000,- Kč - Rej čarodějnic – Mgr. Šindlerová.
1680,- Kč - Běh na Macharku. 3000,- Kč - Medvídek Ben.
12000,- Kč - klub cyklistů. 5000,- Kč - Vánoční strom.
5000,- Kč - Závod Osvobození. 48912,- Kč - kino.

V roce 2008 zaslali provozovatelé výherních hracích automatů (VHP) výtěžky z jejich 
provozování částku 279582 Kč, které byly rozděleny takto:

Rozdělení výtěžku z VHP za rok 2007



Seminář Vyhlídky křesťanské demokracie v ČR
ČRo.

Měla jsem možnost se tohoto semináře 
zúčastnit osobně a tak se podívat do míst 
v Senátu kde se jen tak někdo nedostane .      
V diskuzi jsem promluvila o radostech           
i problémech v naší straně KDU-ČSL 
v Ústeckém kraji .Po velmi zdařilé akci 
následovalo malé agapé.Zde jsme měli 
možnost pozdravit se s členy KDU-ČSL 
z ostatních organizací a s přáteli. Měla jsem 
radost ze setkání s panem P. Pithartem. Vždyť 
je to tak napůl Benešovák a i on sám měl 
radost s toho ,že se sešlo tolik lidí.Bylo to 

Dne 4. listopadu se v Rytířském sále opravdu moc pěkné a nelituji toho že jsem 
S e n á t u  P Č R  k o n a l  p o d  z á š t i t o u                      jela.
1. místopředsedy Senátu Petra Pitharta       Lída Šumová členka 
seminář Vyhlídky křesťanské demokracie           OV KDU-ČSL Děčín
- Pořadateli semináře byli IPES (Institut 
politických a ekonomických studií) a Konrad 
Adenauer Stiftung.Seminář začal odpoledne 
a pokračoval až do podvečerních hodin. 
Úvodní slovo pronesli místopředseda strany 
David Macek a Marie Jílková, předsedkyně 
IPES. Účastníky semináře pozdravil také 
předseda KDU-ČSL Jiří Čunek. Následovala 
přednáška profesora Petra Fialy, rektora 
Masarykovy univerzity v Brně. Své 
příspěvky pronesli také Lubomír Mlčoch, 
vedoucí Centra pro sociální otázky při ČBK, a 
Jiří Zajíc, zakladatel náboženského vysílání 
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1. CHARITIVNÍ PLES NA DĚČÍNSKU
Od roku 2006 se nám podařilo vrátit do škol nad 100 sirotků ze Zambie!

Pro rok 2009 plánujeme podpořit další stovku dětí z nejchudších zemí Centrální 
Ameriky, které naší pomoc potřebují!

Zajímá Vás náše mise? Nás zajímate Vy! Právě pro Vás pořádáme ples 
humanitárního zaměření!!!

Přijďte se pobavit a poslechnout si skutky dobrovolníků, kteří se na 14 měsíců 
zřekli všeho, aby mohli pomoci lidem a dětem v Africe!

Ples se konná 26. 12. 2008 na Hotelu Mezní Louka. 
Začátek plesu je v 19.30 hod.

Z Děčína a zpět bude zajištěna autobusová doprava.
Vstupné pro sponzory dětí z Afriky je zcela ZADARMO (1 vstupenka za každého 

Zambíka na osobu pokud sirotka podporuje pár, 2. vstupenka je Kč 50), všichni 
ostatní Kč 150 v předprodeji a Kč 200 k zakoupení na místě.

Vstupenky je možné objednat emailem na: medfieldacka@hotmail.com
V předprodeji od 1. 12. na krámku HRAČKY DÁRKY Z LÁSKY v Křížově Ulici, 

u Jindřišky a paní Šumové.

Nejprve trochu soutěžení, zpívání a pak 
mikulášská nadílka. Tak přesně to vypadalo ve 
středu 3. prosince v benešovském mateřském 
centru Medvídek Ben. Tento program si 
nenechalo ujít hned několik děsítek dětí. 
Mikulášskou trojici děti mezi sebe přivolaly 
písničkou, kterou se v centru společně učily. 
Pak už každý zvlášť přicházel k Mikulášovi s 
anděly a za přednesenou básničku či písničku i 
pak odnášel balíček s dobrotami.

Organizátorky akce touto cestou děkují 
všem sponzorům. 

    (ah) 
                               Foto: Alena Houšková   

Mikulášská nadílka se konala i v mateřském centru Letošní vánoční smrk
je ze sídliště

Víte, odkud pochází letošní vánoční strom, 
který zdobí naše náměstí? Letošní smrk je ze 
sídliště z ulice Družstevní, kde bránil tamním 
obyvatelům ve výhledu z bytu, a tak rada 
města schválila jeho pokácení. Jistě jste si 
všimli, že tento smrk není jediným vánočním 
stromem, který můžete na náměstí spatřit.      
O další čtyři pěkně nazdobené smrčky se 
postaraly děti z benešovské mateřské školy.    
A když už je řeč o stromech, jistě stojí také za 
zmínku, že park pod školou je nyní bohatší      
o deset nových jehličnanů. Nové smrky, 
borovice a jedle tam nahradily vykácené 
plevelné akáty, které hrozily pádem.

Členové našeho Klubu důchodců a Svazem 
postižených civilizačními chorobami v rámci 
partnerských vztahů navštívili dne 4. 12. 2008  
seniorský klub v Heidenau. V krásné vánoční 
atmosféře jsme byli mile přivítáni, pohoštěni 
a strávili jsme příjemné odpoledne s hudbou   
a tancem.

Za uskutečnění tohoto zájezdu děkujeme 
vedení našeho města.

                                                     L. Holub

Poděkování

Světelný průvod

Dík patří všem, kdo jste se v pondělí večer, 
17. listopadu 2008,  zúčastnili "Světelného 
průvodu". Letos jsme vyšli krátce po           
17. hodině  od nové školy. Mimořádně nám 
přálo počasí, protože po mnoha letech  
nepršelo, zato rtuť teploměru rychle klesala     
k nule. Přesto mezi dětmi,  mládeží, rodiči      
i prarodiči vládla skvělá atmosféra. Jako již 
tradičně bylo vidět hodně krásných 
lampionků i vyrobených světýlek. Pamětníky  
zalo u srdíčka krátké připomenutí  událostí 
před 19. lety, které bylo  důvodem našeho 
průvodu. Na závěr krátkého setkání nás 
zahřál mnoholasný  zpěv naší hymny a dětem 
jistě udělala radost malá sladkost. Úplně  
nakonec byli rodiče pozváni na "Valentynský 
ples" který plánujeme na 14. 2. 2009            
do městského kina.  Nesmím zapomenout ani 
na tradičně skvělý dohled naší městské 
policie, která nad bezpečností celého průvodu 
dohlížela.  

             Za pořadatele akce MO KDU-ČSL                 
                       Bedřiška Gajdošová 



Usnesení z 16. mimořádného jednání Rady města Benešov nad Ploučnicí konaného dne 01.10.2008 od 16.30 hod. 
v kanceláři starosty města Benešov n.Pl.

RaM po projednání vydává- osvědčení p. Zdeňce Neubauerové o nástupu do funce člena Zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí za uvolněný 

mandát od 01.10.2008.

Usnesení z 16. mimořádného jednání Rady města Benešov nad Ploučnicí konaného dne 05.11.2008 od 15.00 hod. 
v malé zasedací místnosti MěÚ Benešov n.Pl.

RaM po projednání schválila: o nejlepší sbor dobrovolných hasičů. /5/ RaM po projednání ukládá:
- program jednání RaM 05.11.2008 /4/ - umístění peněžního bankomatu pro GE - odb. VŽP písemně dohodnout s f. RAVEL 
- návrhovou komisi ve složení: Money Bank a.s. na st. p. č. 72/3  s .r. o.   Ús tí  n a d  L ab e m  z p ůs ob   op ravy 
p. Franclová,Ing.Moravec. /4/. v k.ú. Benešov nad Ploučnicí. Město souhlas zničených chodníků /ul .  Děčínská/                 
- zasíťování asfaltového hřiště na Sídlišti       vydává jako majitel sousedních pozemků a asfaltových povrchů následem prací při 
v Benešov n.Pl. v ceně 80.000,- Kč                 p.p.č. 1235 a p.p.č. 1237 v k.ú. Benešov nad odkanalizování města. - odb. VŽP projednat  
a ponechání současného způsobu využití Ploučnicí. /5/ s Ing. Kulíkem smlouvu o zajišťování 
hřiště /z techn.hlediska není možné plochu - výstavbu oplocení na části pozemku       činnosti a po 1 měsíci provést vyhodnocení 
jinak využít /4/ p.p.č. 644/1 o výměře 320 m2 a části        časové náročnosti a obsáhlosti prací          
- uzavření smlouvy o zajišťování činnosti       st.p.č. 799 o výměře 203 m2 v k.ú. Benešov Ing. Kulíka a navrhnou RaM způsob úhrady     
s Ing. Richardem Kulíkem při zajišťování nad Ploučnicí pro Reha, s.r.o. s tím,              a další ujednání smlouvy.
stavební vodohospodářské akce “Centrální že k tomuto vydá SÚ Benešov n.Pl. souhlasné - obd. VŽP zpracovat celkou koncepci 
odkanalizování města Benešov nad stanovisko. /5/ náhradní výsadby vhodnějších dřevin          
Ploučnicí“./4/ - peněžní dar starostovi města panu Karlovi ve městě /1.etapa Sídliště/ včetně následná 
- uzavření smlouvy o dílo na inženýrské Vrbickému za dodržování rozpočtové kázně péče o dřeviny.
činnosti s Ing. Vladimírem Huškem, města Benešov nad Ploučnicí. /4, 1 zdr./ - starostovi projednat s právníkem města 
projekční a inž. činnost, Děčín a to při - peněžní dar místostarostovi města panu vyhotovení dodatku smlouvy /vybudování 
provádění kontrolních dnů na stavbě Radkovi  Leknerovi  za  dodržování  poč. sítě ZŠ praktická/.
„Stavební úpravy školní jídelny a Praktické rozpočtové kázně města Benešov nad - tajemníkovi vyhotovit do jednání RaM 
ZŠ čp. 673. Opletalova ul., Benešov n. Pl.“   Ploučnicí. /4, 1 zdr./ 26.11.2008 návrh OVZ omezující konzumace 
dle nabídky v celkové výši 5.760 Kč. /4/ - uzavření nájemní smlouvy na hrobové alkoholických nápojů na veřejnosti.
-  rozpočtové opatření č. 10./4/ místo, hrob č. 72/P I s paní Irenou - odb. SM na každé jednání RaM podat zprávu 
- zpracování energetického auditu, Roškotovou. Smlouva bude uzavřena na dobu o provedených kontrolách na objektech         
evidenčního listu budovy a energetického určitou 10 let. /4/ v majetku města - v souvislosti s 
štítku budovy na novou školu t.j. Opletalova - uzavření smlouvy o nájmu hrobového místo probíhajícími opravami.
ul., č. p. 699, Benešov n. Pl. za částku 80.854 č. 32/L V s paní Evou Vrbovou. Nájemní - odb. SM podat zprávu o možnosti výstavby 
Kč včetně DPH.  /4, 1 zdrž./ smlouvy bude uzavřena na dobu určitou   RD   n a  pozemku v majetku města nad ulicí 
-  zpracování energetického auditu, 10 let. /4/ Vilová směrem k lesu, dále v lokalitě nad 
evidenčního listu budovy a energetického - uzavření smlouvy o nájmu hrobového místo garážemi ul.Družstevní .
štítku budovy na bytový dům Bezručova ul., č. 21/P V s paní Janou Štechrovou. Nájemní 
č. p. 560 Benešov n. Pl. za částku 55.350 Kč RaM po projednání bere na vědomí:smlouvy bude uzavřena na dobu určitou      
včetně DPH. / 4,1 zdr./ - zprávu o průběhu odkanalizování města 10 let. /4/
- dočasný zábor části pozemku p.č. 1231/4     předloženou vedoucí odboru VŽP Hanou - uzavření smlouvy o nájmu schránky 
v k.ú. Benešov nad Ploučnicí pro investora Strnadovou.kolumbária č. 150 s Václavem Štemberkem. 
Ústecký kraj, Velká Hradební 3118/48, Ústí - zprávu odboru VŽP o prováděných pracech Smlouva bude uzavřena na dobu určitou      
nad Labem při stavební akci „REKO silnice při stavebních úpravách školní jídelny           10 let. /4/
III/26223 - Dolní Habartice - Markvartice/ a praktické ZŠ č.p.673, Opletalova ulice, - uzavření smlouvy o nájmu schránky 
SO 211 Benešov nad Ploučnicí - rekonstrukce Benešov n. Pl.kolumbária č. 47 s Marií Stavovskou. 

- kontrolu usnesení.opěrné zdi“./5/ Smlouva bude uzavřena na dobu určitou      
Ukládající úkoly:- napojení výjezdu na místní komunikaci       10 let. /4/
570/07 - ZS - prezentace podnikatelů - úkol a prodloužení vodovodního řádu na          - uzavření smlouvy o nájmu schránky 
trvalýp.p.č. 229/1 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí      kolumbária č. 151 s Monikou Mansfeldovou. 
525/07 - SLM + právník města - smlouvy       ve vlastnictví města pro Petra Bříška. Stavba Smlouva bude uzavřena na dobu určitou      
s f. Slovanka - trvá.b u d e  k o o r d i n o v á n a  s  c e n t r á l n í m  10 let. /4/
20/08 - VŽP - změny v úz.plánu - splněno       

odkanalizováním města, bude respektovat - uzavření smlouvy o nájmu schránky 
- p. Strnadová - ZaM usn.č. 106/2008 

podzemní zařízení města a dotčené pozemky kolumbária č. 99 s Šárkou Kropáčovou. 
neschválilo finanční spoluúčast města         

budou uvedeny do původního stavu. /5/ Smlouva bude uzavřena na dobu určitou,     
na změně územního plánu, žadatelé o změnu - kácení vzrostlé zeleně na pozemku             10 let. /4/
sami nechtějí změnu ÚP financovat.ve vlastnictví Města Benešov nad Ploučnicí - výši platby za pronájem sálu v kině pro 
236/08- VŽP radar - vjezdy do města-trvá       

p.p.č. 117/6 k.ú. Benešov n.Pl. na žádost taneční skupinu Respect 1000,- Kč/měsíc. /4/
- p.Strnadová - zatím nemá písemné sdělení, - návrh usnesení z jednání RaM 05.11.2008 obyvatel domů č.p. 656 - 661 na Sídlišti          
cena radarů cca 80.000,- Kč za jeden - návrh /4/z důvodů alergických nemocí, zastínění 
na umístění výstražné cedule s upozorněním 

objektu, stínění veřejného osvětlení, 
na měření radarem a zajištění měřícího RaM po projednání neschválila:znečištění bytů odpadem z dřevin.

- finanční příspěvek ve výši 2.000 Kč pro zařízení - levnější verzi - trvá.- finanční příspěvek pro MgM Děčín ve výši 
242/08 - VŽP - místní komunikace                  Římskokatolickou farnost Benešov nad 20.000 Kč / z RaM / na zajištění provozu 
- odkanalizování města - splněno 291/08 - SM Ploučnicí na uspořádání partnerských akcí     stomatologické ambulance./5/
- odpověď cyklostezky - splněno.s farností Heidenau. /4, 1 proti/- finanční příspěvek ve výši 500 Kč pro 
298/08 - VŽP na SÚS navrhnout omezení 

Děčínský deník na zabezpečení soutěže         
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Usnesení z 16. mimořádného jednání Rady města Benešov nad Ploučnicí konaného dne 26.11.2008 od 15.00 hod. 
v malé zasedací místnosti MěÚ Benešov n.Pl.

RaM po projednání schválila: Šumovou a jejími poznatky z její mise  5 2 5/ 07   -  SL M   +  právník města - smlouvy       
- program jednání RaM 26.11.2008 /5/ v Africe. s f. Slovanka - trvá.
- návrhovou komisi ve složení: - uzavření nájemní smlouvy na pronájem 236/08 - VŽP radar - vjezdy do města - trvá.
p. Franclová,Ing.Moravec. /5/. 314/08 - odb. VŽP - chodník ul.Českolipská   hrobového místa č. 95/P I s paní Soňou 
- nákup komunální techniky pro Služby - trvá.Novákovou, Děčín. Smlouva bude uzavřena 
města: rotační sekačka 4WD AS 53B5          323/08 - odb. VŽP - prořez lípy f. RAVEL       na dobu určitou 10 let.  /5/
za cenu 53.550,- Kč a odstraňovač plevelu    - trvá.- uzavření nájemní smlouvy o nájmu 
AS 50 B1/4T za cenu 73.014 Kč. Nákup bude 333/08 - odb. VŽP - dohoda s f. RAVEL          hrobového místa č. P VI/64 s Helenou 
hrazen ze zisku z vedlejší činnosti. -  oprava povrchů a chodníků.Horvátovou, Benešov nad Ploučnicí. 
- plán práce Rady města na 1. pololetí 2009. 339/08 - odb. VŽP - smlouvy s Ing. Kulíkem   

Smlouva bude uzavřena na dobu určitou      
/5/ - trvá.

10 let.  /5/
- dodatek k nájemní smlouvě se Základní 348/08 - odb. VŽP - koncepce výsadby           

- návrh usnesení z jednání RaM 26.11.2008. 
školou praktickou Česká Kamenice                 a obnovy zeleně ve městě / I.etapa Sídliště /.

/5/
369/08 - S - návrh smlouvy ZŠ praktická         - vybudování počítačové sítě v prostorách ZŠ 
-splněno.praktické v Benešově n.Pl. - dodatek č. 1           RaM po projednání neschválila:
370/08 - TAJ - návrh OZV - splněno.ke smlouvě o dílo ze dne 18.7.2008 s firmou - navrženého kandidáta na obsazení pr. pozice 
372/08 - SM - úkol trvalý - splněno.

Elecom s. r. o., Děčín (konečné převzetí vedoucí odb. VŽP MěÚ Benešov .Pl. 
373/08 - SM - výstavba RD - trvá.

stavby do 31.1.2009 na základě požadavku - zprávu o hospodaření města za III. čtvrtletí 
RaM po projednání ukládá :města). /5/ 2008 předloženou vedoucí odboru FaP          - starostovi připravit RaM celkový rozpočet - uzavření smlouvy o dílo na akci „Stavební 

p. Kleinertovou.oprav povrchů komunikací /opravy po re-úpravy občanské vybavenosti č.p. 602 a 706 - zprávu o činnosti školní jídelny                  
konstrukci kanalizace /.Cihelní ul., Benešov nad Ploučnicí“ (MŠ        ke 30.9.2008 předloženou vedoucí - odb. VŽP provést kontrolu chodníku            

- zateplení obvodového pláště 150 mm, příspěvkové organizace Irenou Ivou u lékárny - dle harmonogramu f. Ravel.
výměna oken, výměna a rekonstrukce otopné Kolářovou.- ved. HS pozvat na příští jednání RaM dne 
soustavy, zateplení střechy) s firmou Elecom - zprávu o činnosti Služeb města včetně plánu 10.12.2008 vedoucí ŠJ ke komentáři zprávy   
s. r. o. Děčín. / 3 pro, 1 proti, 1 zdržel/               Služeb města Benešov n.Pl. na zimní údržbu o činnosti ŠJ a vysvětlení požadavku            
- uzavření smlouvy o dílo na zajištění svozu, komunikací.na navýšení rozpočtu ŠJ o 100 000,- Kč, 
sběru a odstranění SKO na celém území - dodatek č. 5 k Organizačnímu řádu MěÚ 

písemně dodat týden před jednání 
města Benešov nad Ploučnicí vč. Ovesné        Benešov nad Ploučnicí. Tento dodatek 

/03.12.2008/ vysvětlení k přečerpání 
na rok 2009 s firmou Marius Pedersen a. s. zahrnuje všechny dílčí změny Organizačního 

rozpočtu, dodat čerpání rezervního                
Teplice.  /5/ řádu schválené Radou města Benešov nad 

a investičního fondu  +  výhled nákladů ŠJ    
- vyplacení mimořádné odměny pro ředitelku Ploučnicí jako přílohu Organizačního řádu 

na III. čtvrtletí 2008.
ZŠ a  MŠ Benešov nad Ploučnic í                MěÚ.- odb. VŽP řešit opravu střechy nad 
Mgr. Dagmar Tesarčíkovou za aktivní přístup - výsledek voleb do školské rady při ZŠ a MŠ 

rehabilitací v souvislosti s celkovou opravou 
k vedení školy, organizování mimoučebních Benešov nad Ploučnicí.

střechy objektu - s ohledem na projekt.
- ředitelské volno ZŠ a MŠ dne 14.11.2008.aktivit žáků, spolupráce s ostatními školami, - odb. SM ve zprávě pro RaM o opravách      
- zprávu komise životního prostředí.               za propagaci školy a nových učebních metod na objektech v majetku města vždy provést 
- ukončení nájemní smlouvy na pronájem doma i v zahraničí a za pořádání výtvarných popis a průběh akce.
hrobového místa č. 95/P I s Blaženou kurzů. Odměna bude vyplacena ze mzdového - starostovi města vyhlásit nové výběrové 
Bendovou, Benešov nad Ploučnicí.fondu Základní školy a Mateřské školy řízení na obsazení pr. pozice vedoucí/ho 

Benešov nad Ploučnicí./5/ odboru VŽP MěÚ Benešov n.Pl. a členům RaM po projednání doporučuje ZaM:- vyplacení mimořádné odměny pro RaM na jednání RaM 10.12.2008 připravit - ke schválení rozpočtové opatření č. 11 
vedoucího SLM pana Ivana Nelibu za práci návrh na členy výběrové komise pro obsazení (financování voleb, viz příloha) a rozpočtové 
při začleňování dlouhodobě nezaměstnaných pr. pozice vedoucí/ho odboru VŽP MěÚ opatření č. 12 (sociální dávky, viz přílloha).
lidí do práce a plnění ostatních úkolů nad Benešov n.Pl. - ke schválení návrh rozpočtového provizoria 
rámec své pracovní náplně. Odměna bude na I. čtvrtletí 2009.
vyplacena ze mzdového fondu Služeb města RaM po projednávání bere na vědomí : - schválit OZV o zákazu požívání alko-

- kontrolu usnesení.Benešov nad Ploučnicí./5/ holických nápojů na vybraných pro-
Ukládající úkoly:- bezplatný pronájem Klubu seniorů Benešov stranstvích města Benešov n.Pl. 
570/07 - ZS - prezentace podnikatelů - úkol nad Ploučnicí dne 20.12.2008 pro pořádání 
trvalýakce "Zambijský sen" / setkání s Lucií 

tonáže nákl. automobilů - průjezd stavbou Hodboďové, M.C. market konzult, Děčín 4   praktická) pro Speciální základní školu, 
rekonstrukce kanalizace. Provést dotaz  k   31 .  1 2 .2008. - výpověď smlouvy  Č e sk á  K a me n ic e,  J ak u bs ké  nám. 113,         
na omezení ve zvl. užívání komunikace - trvá. o pronájmu nebytových prostor v objektu p.o. (vybudování počítačové sítě).
304/08 - ředitelka ZŠ a MŠ - trvá. MěÚ Benešov nad Ploučnicí od paní 
305/08 - odb. VŽP - splněno. RaM po projednání revokuje:Džiovalasové Dáši ke dni 31. 12. 2008.
309/08 - obd. V'ZP - splněno. - usnesení č. 174/08 v plném znění - rozdělení - ukončení nájemní smlouvy na hrobové 
310/08 - odb. VŽP - splněno. výtěžku z VHP - neuskutečněná akce .místo č. 204/2006 p.Evy Vrbové./4/
314/08 - odb. VŽP - chodník - trvá. - ukončení nájemní smlouvy na hrobové 
323/08 - odb. VŽP - prořez lípy - trvá. RaM po projednání pověřuje:místo, hrob č. 72/P I s paní Irenou Egrovou. 
- výpověď mandátní smlouvu o správcovství - vedoucí HS projednáním pronájmu NP        

/4/
nemovitosti v objektu č.p. 351, Českolipská s p. Kosíkovou, reprezentantem ČP, a.s. - žádost dodatek k nájemní smlouvě k objektu 
ul., Benešov nad Ploučnicí od paní Jaroslavy 

Opletalova 673, Benešov nad Ploučnicí (ZŠ 
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Omezte pití alkoholu na veřejnosti! Tak prostoru. „Vyhláška však definuje také dvě 
právě to chtějí po svých radních lidé  v ýj im k y,  n a  kt er é  se   zá ka z pití alkoholu        
z Benešova nad Ploučnicí. Po vyhlášce,  n a  veřejnosti nebude vztahovat. První 
která by užívání alkoholických nápojů  v ýj im k ou   bu dou prostory restauračních 
ve městě upravovala, volají již delší dobu.   p ř e dzahrádek, provozovaných v souladu 
„Na přání občanů jsme nyní vyhlášku s příslušnými právními předpisy. Druhou pak 
zpracovali, v současné době čeká na veřejná prostranství po dobu konání 
schválení městskou radou a zastupitelstvem. sportovních a kulturních akcí,“ vysvětlil 
Pokud projde, mohla by začít platit od  V r bi ck ý . „ U ž  by lo na čase! Myslím, že lidé 
1. ledna 2009,“ uvedl starosta Karel Vrbický. postávající na náměstí s lahváčem v ruce, 
Vyhláška vymezí některá místa veřejného kudy v sezóně projdou stovky turistů, nejsou 
prostranství na území města, na kterých bude pro tak hezké město, jakým Benešov nad 
požívání alkoholických nápojů zcela Ploučnicí je, vůbec reprezentativní. Vyhláška 
zakázáno. Takovými místy jsou myšlena bude určitě přínosem. Jen doufám,               
především ta místa, která slouží k obecnému že případné postihy za její nedodržování 
užívání, jsou přístupná každému bez budou mít ten správný účinek,“ podotkl jeden 
omezení, jako je například náměstí, ulice, z nespokojených benešovských občanů.

    (ah)        tržiště, chodníky, parky, dětské koutky a další 
a to bez ohledu na vlastnictví k tomuto 

Vyhláška omezí pití alkoholu na veřejnosti

Mezi Benešovem a Františkovem nad 
Ploučnicí možná v budoucnu vyroste naučná 
stezka. Mohly by se o to postarat dotační 
peníze z Nadace ČEZ, o něž nyní za Sdružení 
obcí Benešovska zažádal předseda sdružení       
a benešovský místostarosta Radek Lekner. 
„Žádáme nadaci o sedm set tisíc korun, vlastní 
podíl Sdružení obcí Benešovska by pak dělal 
150 tisíc. V rámci projektu by pak došlo         
k úpravám a značení již existující a částečně 
využívané  s tezky podél  P loučnic í                    
z Františkova po pravém břehu řeky             
do Benešova a důrazem na zachování 
přírodního charakteru stezky. Využívat by ji 
pak mohli jak pěší, tak i cyklisté z řad občanů   
i návštěvníků regionu,“ uvedl autor projektu 
Radek Lekner.

Projekt zahrnuje stavebně-bezpečnostní 
úpravy stávající stezky, navigační značení 
trasy a též vyznačení naučné stezky                
s odpočinkovými zastávkami. „Na naučné 
stezce najdou návštěvníci například odkazy 
na suťová čedičová pole, na vydru říční nebo 
třeba na vodní elektrárnu,“ vysvětlil Lekner. 
Společně se stezkou by měla vzniknout           
i propagační tiskovina s mapkou, která bude 
popisovat jednotlivé zastávky na zajímavých 
místech a současně i prezentovat jednotlivé 
obce mikroregionu. Cílem projektu je jednak 
ověření  možnost í  spolupráce  obcí  
mikroregionu, ale také aktivizace obyvatel        
a jejich zapojení do dobrovolnické činnosti 
při budování stezky, která jim umožní aktivní 
odpočinek i přinese zároveň i nenáročnou      
a ekologickou cyklistickou dopravu. 
Předpokládaný termín realizace projektu je 
rok 2009.

    (ah)

Stezku možná zaplatí 
dotační peníze Z dětského hřiště parkovitě. Tak přesně   je j  ale zavrhli. Řešili jsme jak možnost 

to se mohlo stát z asfaltového hřiště  n áj ez du  z  k om u ni ka ce  procházející středem 
na benešovském sídlišti. S návrhem na takto sídliště, tak z Děčínské ulice, ale ani jedna 
razantní změnu přišla asi dvacítka z nich není možná. Rozhodli jsme se pro to,   
nespokojených občanů, kteří se na místní že stávající hřiště zasíťujeme a ponecháme ho 
radnici obrátili s prosbou o řešení situace   i  n ad á le dětem,“ vysvětlil Vrbický. Během 
v tomto místě. „Vadila jim především jara hřiště pracovníci služeb města obeženou 
neukázněnost některých dětí, v jejímž sloupky a sítí či pletivem do výše tří metrů. 
důsledku došlo například k rozbit í  Hřiště bude uzavřené ze všech stran, pro 
vchodových dveří či okna přízemního bytu,“ vstup do sportoviště poslouží branka. 
uvedl starosta Karel Vrbický. Parkoviště zde Předběžná cena za tyto úpravy je stanovena 
však místo hřiště nevyroste. „Tímto návrhem na osmdesát tisíc korun.      
jsme se samozřejmě zabývali, nakonec jsme     (ah)

Z dětského hřiště parkoviště nebude

Křeslo pro Hosta s Evou Pilarovou
něco z jejího dětství a z její pěvecké setkání uskutečnilo na farním sále v Děčíně. 
kariéry.Celým večerem provázel pan  N a  zá v ěr  js m e j í p o děkovali za to že přijela     
p. Jordán Černý z České Kamenice. Její a popřáli hodně zdraví a síly.
dlouholetý kamarád a přítel. V té krásné     Lída Šumová
rodinné atmosféře nám paní Eva Pilarová 
zazpívala několik písní a taky zazpíval 
zpěvák Hynek Tomm árie od Boceliho. 
Zpěvák Hynek Tomm ji doprovázel spolu      
s jejím manželem. Je velice milé setkání         
s někým kdo prošel v životě nejen rajskou 
slávou, ale i velkým křížem a koho Bůh 
neopustil i v těch nejtěžších zkouškách           
v životě. Jak sama přiznala je věřící a víra      
v Boha ji pomáhá v jejím životě. Budete-li 

Na padesát lidí se sešlo dne 7.11.2008       
chtít, můžete se s paní Evou Pilarovou setkat 

na setkání s populární zpěvačkou paní
na pouti v České Kamenici u Sv.Jakuba          

Evou Pilarovou v Děčíně.Během tohoto a v Kapli Panny Marie , kam pravidelně chodí 
příjemného rozhovoru s ní ,jsme se dověděli o poutích zpívat.Protože je věřící tak se toto 

Statistika Úřadu práce - míra nezaměstnanosti
  Přinášíme vám statistiku evidovaných C e l k e m  e v i d o v a n ý c h  ž e n / c e l k e m  C e l k e m  e v i d o v a n ý c h  ž e n / c e l k e m  
uchazečů (dosažitelných) o zaměstnání  e vi do va n ýc h:  54,20%. evidovaných: 53,30%.

Poměr mezi sledovaným a předchozím Poměr mezi sledovaným a předchozím v Benešově nad Ploučnicí a v okrese Děčín. 
měsícem: 99,17%. měsícem: 98,46%.Stav k 31.10.2008.
Počet ekonomicky aktivních obyvatel: 2212. Počet ekonomicky aktivních obyvatel: 

Evidovaní uchazeči 73982.
Okres Děčín:Benešov nad Ploučnicí: 
celkem: 7221, ženy: 3849, muži: 3372celkem: 238, ženy: 129, muži: 109. Veškeré součty vychází z počtů dosažitelných 
Předchozí měsíc: celkem: 7334, ženy: 3920, Předchozí měsíc: uchazečů.

celkem: 240, ženy: 132, muži: 108. muži: 3414
Celkem evidovaných/počet ekonomicky Celkem evidovaných/počet ekonomicky Zdroj: Úřad práce v Děčíně
aktivních obyvatel: 10,76%. aktivních obyvatel: 9,76%.



 Českolipská hokejová liga má za sebou VS-CX 8:3,  Č.Lípa-Stružnice 9:1,      
první část sezóny. V čele jsou  hokejisté Malé M.Veleň-Stružnice 10:1, VS-Reál 5:5, 
Veleně díky lepšímu skóre než HC Česká Č.Lípa-Písky  8:5, Č.Lípa-Reál 9:3,     
Lípa "B". Překvapením je třetí místo  M . Ve le ň -C X   8: 0,  Biolit-Stružnice 7:2,      
VS Stráž pod Ralskem, která na tuto sezónu  CX-Biolit  16:2, VS-Stružnice 3:2, Biolit-
posílila kádr hokejisty z České Lípy. Naopak Reál 4:2, M.Veleň-VS 8:1, Č.Lípa-CX 7:5,  
menším zklamáním je Crystalex Nový Bor, VS-Písky 17:6. 
který nedokázal s prvními třemi týmy získat 
ani bod.  HC Biolit Děčín je po špatném startu 
až sedmý, ale ztrácí pouze bod na pátý HC 
Reál Česká Lípa. 

Výsledky: 
M:Veleň-Biolit 19:6, VS-Č.Lípa"B" 7:4, 

Písky-Stružnice 4:1, CX-Reál 5:0, M.Veleň-
Písky 10:2, Č.Lípa"B"-Biolit  17:5,          
Reál-Stružnice 6:3,  CX-Písky 7:2,  
Č.Lípa"B"-M.Veleň 7:5, VS-Biolit 6:3, 
M.Veleň-Reál 14:5,  Písky-Biolit 5:2,        
CX-Stružnice 13:0, Reál-Písky 8:3,           
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sezónu, pokračovali jsme i v letošní. I když je vtrhlo do své soutěže jak orkán Kiril. První      ... asi jako velmi úspěšný. Po mnoha letech 
vše teprve v polovině, vypadá to hodně a jedinou ztrátou bodů byl zápas v Prysku tři velmi usilovné a obětavé práce, všech 
nadějně. Chlapi přezimují v okresním kola před koncem podzimní části a jen kvůli zapálených lidí do fotbalu, jsme odměněni 
přeboru na 1.místě s devítibodovým horšímu skóre přezimují na 2.místě.úspěchy našich mužstev. Už jarní část soutěží 
náskokem, když neprohráli žádné utkání     P ro to   si můžeme říci, že tento rok byl nasvědčovala, že by se mohlo stát něco, co už 
a pouze třikrát remizovali. Vše je tedy úspěšný a doufáme, že v příštím fotbalovém tady mnoho let nebylo. Mužstvo mužů se 
nastartované k postupu do I.B třídy  r oc e  d otá h ne m e  vš e  k e  z dárnému konci.        nebývale vzchopilo z nepovedené podzimní 
a doufáme, že se také tak stane a po dlouhých K tomu budeme ale potřebovat také podporu části soutěže a za celou jarní část prohrálo 
letech se vrátíme do krajských soutěží. Obě fanoušků, kteří si zase začínají nacházet cestu pouze dvakrát a nakonec skončilo na 5.místě. 
mužstva dorostenců srdnatě bojují v krajském na fotbal. Fotbal by se nedal ovšem dělat bez U mužstva starších žáků jsme se, po sestupu    

 přeboru, kde se utkávají se soupeři s daleko podpory města a sponzorů, protože náklady z krajské soutěže, snažili zabudovat hlavně 
větších měst a dělají dobrou reklamu našemu na provoz a fungování mužstev se stále nově příchozí hráče z nižší věkové kategorie   
Benešovu. Starší jsou po podzimu na 7.místě zvyšují. Jsme potěšeni jejich podporou a toto a nakonec z toho bylo 4.místo v okresním 
a mladší na 8.místě. V ještě lepších výsledcích cestou jim všem chci strašně moc poděkovat   přeboru. U ostatních mužstev žáků,              
určitě pomůže, těmto nejvíce sledovaným a doufám, že těmito úspěchy získáme jejich tzn. mladší žáci, starší přípravka, mladší 
mužstvům ( chlapi a dorostenci ), zimní přízeň, a možná i dalších, i na příští rok,       přípravka a předpřípravka, jsme se zaměřili 
soustředění ve Sloupu a účast na zimních do kterého nejenom jim, ale všem občanům především na základní výuku fotbalových 
turnajích v Děčíně a v Mimoni. Starší žáci se Benešova přeji vše nej nej a přijďte na jaře dovedností a možná i proto všechna tato 
sice na podzim rozjížděli pomaleji, ale finiš povzbudit všechna naše mužstva. mužstva skončila v popředí svých soutěží.      
byl úchvatný a přezimují tak jako chlapi    M  n oho štěstí a zdraví v roce 2009 přeje    Z tohoto fotbalového podhoubí nám může     
na 1.místě se stejným bodovým ziskem jako za fotbalový oddíl MSK Benešov nad v budoucnu opět dorůst generace hráčů,    
mužstvo na druhém místě a až jaro rozhodne Ploučnicí Miloslav Kougl.která se nyní sešla v dorostu. V loňské sezóně 
zda se také vrátí po dvou letech do I.A třídy. jsme měli v soutěžích dvě družstva a obě byla 
Jestliže by se to podařilo, měli bychom          super úspěšná. „B“ dorost v okresním 
v krajských soutěžích tři věkové kategorie, přeboru, proti o až tři roky starším hráčům, 
což by byl veliký úspěch pro tak malé město    skončil na 3.místě. „A“ dorost bojoval až do 
v porovnání s daleko většími městy okresu. posledních kol o první místo v krajské soutěži 
Mladší žáci jsou ve své skupině zatím          a nakonec obsadil bohužel to nepostupové 
na 3.místě, ale mají zde soupeře z Varnsdorfu druhé místo. Jenomže osud tomu dal,           
a Rumburku a nebýt poslední prohry              že vítězné mužstvo z Brozan odmítlo postup   
v Jílovém, šlapali by jim tzv. na paty.          a byli jsme postaveni před otázku,              
Obě mužstva přípravek se pohybují               zda vezmeme postup do krajského přeboru 
v polovině tabulek svých soutěží, když starší místo nich. Po důkladném zvážení všech 
je na 5.místě a mladší na 4.místě. Ale tak jak okolností, s přihlédnutím k naší mládežnické 
jsem se už zmínil, u tohoto fotbalového základně a také jako odměnu, jsme na tuto 
potěru nejsou na pořadu dne výsledky,        nabídku přikývli. Už jenom velmi málo lidí si 
ale hlavně získání fotbalových dovedností     asi pamatuje, kdy se v Benešově hrála 
a láska ke sportu jako takovému. Musím také nejvyšší krajská soutěž, i když je to „jen“ 
zmínit úspěchy Staré gardy. V loňském roce dorost.

 se mužstvo jenom rozkoukávalo, ale letos Tak jak jsme úspěšně skončili loňskou 

Jak hodnotit letošní fotbalový rok...

Redakce se omlouvá paní Medalové, 
Spolku podnikavých lidí a sponzorům 
S v a t o v á c l a v s k é h o  j a r m a r k u                  
za tiskového šotka v posledním čísle BN 
– sponzoři samozřejmě nebyli němí,    
ale milí.

Omluva – Jarmark

Již nyní si můžete podávat žádosti        
o příspěvky na rok 2009! Více informací 
získáte na MěÚ Benešov nad Ploučnicí.

Výzva pro spolky 
a organizace

Vyměním byt 3+1v os. vlastnictví 

za byt 2+1ve starší zástavbě.

Telefon : 731 375 085 po 16. hod.

Po prvním kole je v čele HC Malá Veleň

TABULKA  

1.  HC Malá Veleň     12 b    74:22 
2.  HC Č.Lípa "B"      12 b    59:31 
3.  VS Stráž p.R.       11 b    47.32 
4.  Crystalex               8 b    53:27 
5.  Reál Č.Lípa           5 b    29:43 
6.  Písky Provodín      4 b    27:52 
7.  HC Biolit Děčín      4 b    29:67 
8.  HC Stružnice         0 b    10:52    

Roman Špírek

Úspěšné mužstvo starších žáků.

Zubní ordinace 
MUDr. H.Pojtingerové 

je od 1.11.2008 přemístěna 
na adresu:

Divišova 140/10
405 02 Děčín 4

tel.: 412 586 361

Všichni objednaní pacienti 

mohou přijít ve smluvených 

termínech nebo se mohou 

telefonicky přeobjednat.
Děkujeme za pochopení.
MUDr. H. Pojtingerová

Oznámení o změně adresy 
zubní ordinace
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Všem jubilantům přejeme vše 
nejlepší, hodně štěstí a především 

pevné zdraví.

Janeček Václav

Hedrichová Františka

Krupičková Františka  

Křížová Miloslava  

Stelzig František  

Kolesa Jaroslav  

Slavíková Jarmila  

Soustružníková Danuše  

Augstenová Anna  

Červenka Jan  

Duchoslavová Eva  

Šlamborová Viola  

Beneš Jaroslav  

Huber Roman  

Martinka Koloman  

Balánová Božena  

Červenková Hana  

Šohaj Vladislav  

Žižková Eva  

Belatka Josef  

Neckařová Danuška  

Vacula Špěpán  

Vrbová Eva  

Hamáčková Štefánie  

Semerádová Marie    

Pracovní náplní jsou práce, související s výkonem funkce investora města, záležitosti 
týkající se životního prostředí, odpadového hospodářství a místních komunikací.

Přihláška uchazeče musí obsahovat následující údaje:
1. Jméno,příjmení,datum a místo narození
2. Státní příslušnost
3.Místo trvalého pobytu
4.Číslo OP
5.Datum podání a podpis

K přihlášce připojí uchazeč následující doklady:
Životopis s uvedením předchozích zaměstnání popř. odborných znalostí a dovedností.
Výpis z evidence rejstříku trestů,ne starší než 3 měsíce.
Ověřená kopie dokladu o nejvyšším dosaženém vzdělání.

U uchazečů se předpokládá:
dosažení VŠ/ÚSO vzdělání stavebního směru, praxe v oboru stavebnictví, ZOZ podle 
zákona č. 312/2002 Sb. výhodou. Schopnost řídit kolektiv.

Platové zařazení podle vzdělání a  praxe v souladu se zákonem č. 143/1992 Sb.              
a nařízením vlády č. 564/2006 Sb.

Přihlášky vč. uvedených dokladů  přijímá starosta města Benešově nad Ploučnicí         
p. Karel Vrbický  nejpozději do 31.12.2008. Přihlášky lze doručit osobně nebo poštou 
na adresu - Městský úřad Benešov nad Ploučnicí,náměstí Míru 1,40722 Benešov nad 
Ploučnicí.

Město Benešov nad Ploučnicí 
vyhlašuje

Výběrové řízení
na pracovní místo vedoucího odboru výstavby a životního prostředí

Městského úřadu Benešov nad Ploučnicí

Případné další informace poskytne starosta města na tel.č. 412589801
nebo na e-mailové adrese  starosta@benesovnpl.cz  

V Benešově nad Ploučnicí dne 1. 12.2008
Karel Vrbický, starosta města

pracovník vědeckého ústavu měl přístup        Romány pro ženy
k radioaktivnímu cesiu?Woodiwiss,Kathleen E. – Navždy – krásná 

McDermidová,Val – Bez krve na rukou   Lady Abrielle z Harringtonu ztratila otce, pak 
– Brodfield truchlí – jeho největší fotbalová milovaného snoubence a teď její rodině hrozí 
hvězda, střední záložník Bishop v bolestech chudoba a hanba, pokud se neprovdá za 
umírá. Diagnóza : rafinovaná vražda. Ale to je bohatého Desmonda de Morte. A tak dívka 
jen začátek. Výbuch, který otřese fotbalovým nezaváhá a svou povinnost vůči rodině splní,  
stadionem, po sobě zanechá desítky mrtvých i když její nastávající je zlovolný, odpudivý    
a zraněných. Jde o teroristický útok? O osobní a chlípný.Jenže na svatbě se objeví i skotský 
mstu týmů? Nebo o něco ještě vážnějšího?vyslanec Raven Western, který po ní už 

Patterson, James – Šestý cíl – velitelka několik měsíců touží.
Ženského vyšetřovacího klubu se vzdá Jeffries, Sabrina – Nevydařená pomsta    
funkce, aby se mohla vrátit do terénu a vydat – Julii Laverickové připadají všichni její 
se po stopách vraha své kamarádky Claire. ctitelé nudní a nezajímaví. Ona totiž stále 
Současně dojde k únosu pětiletého děvčátka   touží po muži jménem Morgan Pryce, který jí 
a jeho chůvy. Když je chůva nalezena mrtvá, před dvěma roky unesl. Naštěstí se tehdy 
odhodlaná Lindsey je připravena udělat podařilo skandál ututlat. Jenže teď se o něm 
cokoliv, aby holčičku zachránila.mezi londýnskou smetánkou zase začíná 

šuškat. Julie si myslí,že za vším stojí 
Morgan.A tak se vydává na rodinné panství Historické
Pryceových, aby tam ochránila svou dobrou Březinová, Anna – Nehodná dcera rodu 
pověst….. Smiřických – milostný román se odehrává na 

počátku 17. stol. A je inspirován skutečnými 
Napětí událostmi. Sedmnáctiletá Eliška Kateřina      
Connely, Michael – Vyhlídka – na z tehdy nejbohatšího českého rodu 

vyhlídce, kousek od Melholland Drive byla Smiřických se zamiluje do pouhého 
nalezena mrtvola. Zavražděný muž, podkováře. Příběh jejich tajné lásky se 
identifikovaný jako doktor Stanley Kent, měl odehrává na pozadí dramatických událostí 
v zátylku dvě díry po kulce. Mohla by konce vlády Rudolfa II., panování jeho bratra 
Kentova poprava souviset s tím, že ještě jako Matyáše a stavovského povstání.

Nové knihy v městské knihovně

Josef Mráček

V jahodách při potlesku smíchu

já miloval stále

 i když jsem ztropil spoustu hříchů

a přesto však nechtěně nevinný

miloval ženy jak moje maminy vždyť jsem 

byl vlastně nevinný.
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Listopad v benešovské školce a škole
18. listopadu 2008 proběhly třídní schůzky 
(s informacemi o prospěchu a chování za      
1. čtvrtletí šk. roku), na kterých byli zvoleni     
3 členové školské rady z řad zákonných 
zástupců žáků. Nejvíc hlasů získali paní Olga 
Kalabisová, Jitka Antonišinová a pan Luboš 
Frič. Ve čtvrtek 13. a 20. listopadu 2008 se 
mladší a starší chlapci zúčastnili florbalových 
turnajů pořádaných v okrese Děčín. Od pátku 
do neděle 21. 23. listopadu 2008 bylo           
ve Vysoké Lípě soustředění Klubíčka             
a Klubka, o kterém píšeme na jiném místě. 
V pondělí 24. listopadu 2008 proběhlo školní Začátek listopadu zastihl děti ze školky při 
kolo dějepisné olympiády, kterého se dokončení školního projektu „Ježek“. 
zúčastnilo 12 žáků z 8. a 9. ročníků. Všechny třídy si vyrobily svého ježka             
Nejúspěšnějšími řešiteli byli Jaroslav Vlach a uložily své „ježčí spáče“ na zahradě MŠ 
z 9.A, Kristýna Oravkinová z 8.B. V úterý k zimnímu spánku. Všichni žáci ZŠ se 
25. listopadu 2008 se žáci 9. roč. zúčastnili zúčastnili sběrového týdne a do sběrných 
v Městském divadle v Děčíně preventivně surovin odevzdali 3830 kg starého papíru. 
bezpečnostní akce The Action-Besip tour Nejúspěšnější sběrači byli žáci 2.A             
2008, na které měli možnost se seznámit s tř. učitelkou M. Baštrnákovou, 5.A tř. 
s realitou dopravní nehody a jejími důsledky. učitelky M. Rejmanové a1.A s tř. učitelkou 
Ve čtvrtek 27. listopadu 2008 se dívky, stejně Mgr. J. Soorovou. Ve čtvrtek 6. listopadu 
jako v předchozích týdnech chlapci, 2008 zpříjemnily děti Klubíčka a Klubka pod 
zúčastnily florbalového turnaje. V pátek     vedením p. uč. Z. Černé svým vystoupením 
28. listopadu 2008 se žáci 7. 9. ročníků benešovský „Den úcty ke stáří“. V úterý      
zúčastnili filmového představení nového 11. listopadu 2008 byly děti z MŠ, děti 
českého filmu „Máj“. Večer pak celý listopad z přípravného ročníku, prvňáci a druháci      
za zvuků koled zakončilo slavnostní na  f i lmovém představení  pohádek 
rozsvícení vánočního stromu na bene-v benešovském kině. V pátek 14. listopadu 
šovském náměstí. O všech těchto akcích,       2008 předvedli svá díla slavnostní vernisáží 
a nejen jich, (včetně fotografií) se dočtete      v galerii ZŠ účastníci výtvarných kurzů 
na internetových s t ránkách školy:  dospělých a děti keramického kroužku pod 
www.zsbnpl.cz.vedením p. uč. V. Beckové. V úterý             

        Mgr. Mirka Šmídová

Soustředění ve Vysoké Lípě aneb Klubíčko a Klubko na cestách
si užili první sněhovou nadílku, zahráli si 
společenské hry a večer si zařádili na 
diskotéce. Pečlivě se o všechny staral 
doprovod paní R. Vrabcová, V. Štěpánková     
a manželé Kalabisovi. Patří jim za to velký 
dík. Na památku vyrobí p. Štěpánková něco 
na trička. Společnou rukou vznikl plakát 
Klubíčka a Klubka. Večer všichni usínali 
s pohádkou od starších děvčat z Klubka. 
Výborné bylo i domácí jídlo. Celé soustředění 

proběhlo v přátelské a veselé náladě, všichni Ve dnech 21. až 23. 11. 2008 se děti 
se spokojeni a ve zdraví vrátili domů ke svým z Klubíčka a Klubka vydaly na své první 
rodičům.V březnu se Klubíčko a Klubko soustředění. Čekalo je nacvičování písniček 
vydá na jarní soustředění, při kterém se děti s vánoční tematikou. Některé děti si poprvé 
seznámí také s okolím Jetřichovic a Dolským vyzkoušely jaké je to bez maminky.             
mlýnem.Co všechno zažily? Večerní pochod podle 

Poděkování patří všem, kteří přispěli světýlek na tajuplný hřbitov zvládli všichni 
drobnými  dárky k  průběhu ce lého odvážlivci i ti nejmladší Danielka Tojmarová 
soustředění.s Pavlínkou Grötschelovou. V sobotu sbor 

                 Za zpěváčky Klubíčka a Klubka třikrát zkoušel i s flétničkami, děti i dospělí    
                          Mgr. Zdeňka Černá

Rozsvícení 
vánočního stromu


